
PROTOKOLL FRA STYREMØTET 10. MARS 2025 

Til stede fra styret; Styreleder Kjetil Skogdalen, Grethe Johnsrud, Sander Ødelien, Bent 
Smørsteen, Bjørn Blichfeldt, Jakob Skarning og Sten Cato Nordsæther. 

Til stede fra administrasjonen: Rådgiver Silje Økland og generalsekretær B. Kjartan 
Fønstelien. 

__________________________________________________________________________________ 

Styremøte 02/2025 – Norsk Maritimt Museum Oslo 

Sak 
14/25 

Godkjenning av møteinnkalling 
og saksliste 
 
Vedtak: møteinnkalling og 
saksliste er godkjent  

Styreleder  

Sak  
15/25 

Godkjenning av protokoll fra 
styremøte 17. til 19. januar 2025. 
 
Vedtak: møtereferat fra styremøtet 
17. til 19. januar er godkjent.  

Styreleder Vedlegg: protokoll 
fra styremøte 17. til 
19. januar 2025.  

Sak 
16/25 

Revidert årsregnskap for 2024 
 
Vedtak: Årsregnskapet for 2024 
med revisjonsrapport godkjennes 
og legges fram for årsmøtet i 
oktober. 

Administrasjonen Vedlegg. Endelig 
forslag til regnskap 
for 2024. 

Sak 
17/25 

Regnskapsrapport pr. 28. februar 
2025.  
 
Vedtak: Regnskapsrapporten pr. 
28. februar 2025 tas til 
etterretning. 

Administrasjonen Vedlegg: 
Regnskapsrapport 
pr. 28. februar 
2025. 

Sak 
18/25 

Ressursgruppen knyttet til 
kartlegging av 
forsikringsmuligheter og søknad 
til Prosperastiftelsen om bistand 
til arbeidet 
 
Vedtak: Styret tar orienteringen til 
etterretning og godkjenner 
søknaden til Prosperastiftelsen 
samt at Norsk Forening for 
Fartøyvern sier fra seg retten til 5% 
provisjon på «Søassurancen 
Danmark» sine avtaler med 
medlemmene til fordel for billigere 

Administrasjonen Vedlegg: Søknaden 
til 
Prosperastiftelsen 
og avtalen med 
Søassurancen 
Danmark. 



premie på de enkelte 
forsikringsavtalene.  
 
Styret ber administrasjonen ta 
utfordringene med forsikring av 
verneverdige, vernede og fredede 
fartøy opp med Riksantikvaren. 

Sak 
19/25 

Ressursgruppen knyttet til 
forholdet til Sjøfartsdirektoratet 
og søknad til Prosperastiftelsen 
om bistand til arbeidet. 
 
Vedtak: Styret tar orienteringen til 
etterretning og godkjenner 
søknaden til Prosperastiftelsen 
om bistand til arbeidet. 

Administrasjonen Vedlegg: Søknaden 
til 
Prosperastiftelsen 

Sak 
20/25 

Oppfølging av arbeidet med økte 
bevilgning over Post 74 og 
orientering om tilbud om medie- 
og politikkovervåking fra 
«Ulobby». Jf. sak 04/25 fjerde 
ledd. 
 
Vedtak: styret ba om et bedre 
tilbud fra «Ulobby». Eventuelt at 
administrasjonen undersøker 
muligheten om at andre 
organisasjoner i «Frivillighetens 
hus» blir med på et spleiselag.  

Administrasjonen Vedlegg: Tilbudet 
fra «Ulobby» 

Sak 
21/25 

 «Fartøyvern for fremtiden» 
Orientering v/Kari Brenna Rian.  
 
Vedtak: Grethe Johnsrud og Jakob 
Skarning Andersen fortsetter i 
gruppen som skal velge ut 
prosjektene som skal få støtte 
sammen med administrasjonen. 
Silje Økland overtar rollen til Kari 
Brenna Rian som koordinator av 
prosjektet.   

Administrasjonen.  

Sak 
22/26 

Skattefradrag – gaver til 
enkeltfartøy, prosjekter og Norsk 
Forening for Fartøyvern. V/Daglig 
leder i StyreWeb Geir Ove Svinø. 
 
Vedtak: Styret ber om at StyreWeb 
utarbeider det oppsett og kommer 

Daglig leder i 
StyreWeb Geir 
Ove Svinø. 

 



med tilbud på et system som 
Norsk Forening for Fartøyvern kan 
tilby alle medlemmene.  

Sak 
23/25 

Oppfølging årets oppussing. 
Bent Smørsteen orientere om 
utviklingen i saken. 
 
Vedtak: Styret tok orienteringen til 
etterretning og avventer ytterligere 
utvikling i saken. 

Bent Smørsteen  

Sak 
24/25. 

Norsk Forening for fartøyvern 
har fått 50 000 kroner til å 
arrangere Fartøyvernets ABC 
over Post 74. Tid, sted og tema 
tas opp til diskusjon. 
 
Vedtak: Styreleder Kjetil 
Skogdalen tar kontakt med Morten 
Hesthammer om et samarbeide 
om årets «Fartøyvernets ABC» 
som arrangeres i november. 

Styret  

Sak 
25/25 

Vedtaket i sak 04/25 andre ledd: 
Sammen med 
fartøyvernsentrene og 
Riksantikvaren bør Norsk 
Forening for Fartøyvern arbeide 
for opparbeidelse av et fond til 
bruk for langvarige og kostbare 
restaureringsprosjekter ved 
fartøyvernsentrene. Beløp: 
kroner 25 000 000. Vedtak: styret 
ber administrasjonen undersøke 
mulighetene for et samarbeide 
fylkeskommunene, 
fartøyvernsentrene og 
Riksantikvaren om å arbeide for 
et slikt fond. Administrasjonen 
fremmer en sak om arbeidet og 
forslag til utforming av fondet på 
styremøtet 10. mars. 
 
Vedtak: saken utsettes til neste 
styremøte 

Administrasjonen  

Sak 
26/25 

Oppfølging av sak 11/25: Styret 
ber administrasjonen oppdatere 
nettsidene med blant annet, 
videoer, bedre koblinger til 

Administrasjonen  



medlemsfartøyene, oppdaterte 
medlemslister, arrangements 
kalender, årshjul for 
tilskuddordninger, 
diskusjonsfora mv. 
Administrasjonen orienterer om 
prosessen neste styremøte. 
 
Vedtak: Styret tar orienteringen til 
etterretning. 

Sak 
27/25 

Riksantikvaren. Vedtak om 
tilskudd til Norsk Forening for 
Fartøyvern fra statsbudsjettet 
2025 kap. 1429 post 74. Tilskudd 
til fartøyvern. 
 
Grunntilskudd:      
2 500 000 kroner 
 
Landskonferansen 2025 og  
Fartøyvernets ABC:   
100 000 kroner. 
 
Vedtak: Styret tar saken til 
etterretning. 
 

Administrasjonen Vedlegg: 
Riksantikvaren. 
Vedtak om tilskudd 
til Norsk Forening 
for Fartøyvern fra 
statsbudsjettet 
2025 kap. 1429 
post 74. Tilskudd til 
fartøyvern. 
 

Sak 
28/25 

Orienterings- og 
diskusjonssaker: 
 
Årsmøtet 2025 
  
Gjennomgang 
arbeidsprogrammet  
  
Arbeidet med MF «Gamle 
Lofotferga» 
 
Arbeidet med slippen på 
Minnesund og Mjøssamlingene. 
 
Arbeidet med losskøyta 
«Fanteruggen» 
 
Nyhetsbrevene, innhold og 
hyppighet. 
  
Møte i Østnorsk fartøyvern. 

Styret og 
administrasjonen  

 



Arendalsuka. 
 
Vedtak: Fartøyvernets dag 
arrangeres lørdag 7. juni. 

Sak 
28/25 

Eventuelt. 
 
Bjørn Blichfeldt er ikke oppført 
som styremedlem i 
Brønnøysundregisteret.  
 
Vedtak: administrasjonen 
registrerer Bjørn Blichfeldt som 
styremedlem i Norsk Forening for 
fartøyvern i 
Brønnøysundregisteret. 

Styret  

  

Styremøtet ble arrangert i lokalene til Norsk Maritimt Museum på Bygdø i Oslo.  

 

Etter styremøtet ble det arrangert et uformelt medlemsmøte for medlemsfartøyene fra 
Innlandet, Østfold, Akershus, Oslo og Buskerud. Det møtte et tyvetalls medlemmer. 
Utgangspunktet for møtet var å få tilbakemeldinger fra medlemsfartøyene om 
forventninger og behov. Samt en gjensidig orientering om arbeidet i foreningen, med 
fartøyene og utfordringer knyttet til fartøyvern.  

 

   

  

 

  

  

  

   

 

 


